
 

 

 

 

 

 

 

Voorwoord 

Vanaf eind januari 2022 konden we (én de rest van de Nederland) gelukkig weer 

bijna ‘gewoon’ doen en was Corona aan de verliezende hand. Terug naar ‘het oude 

normaal’, zonder mondkapje elkaar weer in de ogen kijken zonder die 1,5 meter 

afstand kon weer vanaf maart 2022.  Iedereen kon weer mee doen nadat het 

maximum van 28 deelnemers per activiteit én de 1,5 meter weer kon worden los 

gelaten.  

Alle activiteiten konden weer plaats vinden. Ook zijn er activiteiten toegevoegd aan 

het aanbod. Denk aan ‘jeu de boules’, wandelen en de leesclub. Ook de workshop 

‘kerststukjes maken’ werd gewaardeerd en was snel vol geboekt. 

De jeu de boule-club is in het najaar 2022 zelfs uitgebreid en speelt 2 x per week. 

Kijk op onze website voor het totale aanbod én de daarbij horende dagen/tijden: 

www.dewerfkethel.nl  

Daar zijn ook de nieuwsbrieven terug te vinden. In 2022 verschenen er 7.  

Dit jaarverslag (zowel het financiële als het secretariële) vindt u uiteraard ook op de 

website terug.  

Naast de informatie op de website kunt u ook gebruik maken van de facebookgroep 

onder de naam ‘De Werf Kethel Schiedam’. Daar kunt u berichten en/of foto’s 

plaatsen, delen en lezen. 

 

De Werf, in gebruik als stemlokaal van 14 tot 16 maart. 

Ook voor de verkiezingen in 2022 is De Werf weer gebruikt als stemlokaal. 

Dit keer betrof het de gemeenteraad.  

http://www.dewerfkethel.nl/
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Oranjefonds: NL doet in maart 

Deze aktie hebben we dit keer overgeslagen vanwege de nog onzekere situatie 

i.v.m. Corona. De aanvraag moest al in februari worden ingediend.  

Coördinatoren overleg op 11 mei en 12 september 

Aandacht voor: opstart na Corona, leeftijdsopbouw, aankondiging beleidsdag 

bestuur, aantal deelnemers, activiteiten, financiën, subsidies, aandacht voor info op 

de website, praktische zaken zoals gebruik gebouw/keuken, mutaties doorgeven, 

mogelijke nieuwe activiteiten. 

Info-avond voor de buurt over ‘plan Joppelaan’ op 8 juni. 

Dit is een onderwerp met hindernissen…het standpunt van de gemeente is (was) dat 

ze vasthouden aan het verkavelingsplan om 7 kavels voor woningen uit te geven. 

Oranjefonds: Burendag op 24 september 

De buurt werd uitgenodigd voor een eerste gezamenlijke burendag die op 24 

september plaats vond. Onderwerpen van gesprek waren:                             

Diapresentatie en buurtparticipatie-overeenkomst, plan Joppelaan.  

Het was een geslaagde dag. Het verslag hiervan is ook weer terug te lezen op de 

website. 

Deelnemers-avond 28 september. 

Vanaf 2022 is er jaarlijks een deelnemersavond, de 1e was gepland op 28 

september. De bedoeling is steeds om de deelnemers nog meer te betrekken en met 

deze avond een extra mogelijkheid te bieden om input te geven en te horen wat er 

zoal speelt in en om de Werf. Er stonden boeiende onderwerpen op de agenda. 

De agenda en het verslag zijn terug te lezen op de website.  

Helaas viel de animo wat tegen…we hopen maar dat dit door ‘onwennigheid’ kwam. 

Krachtmarkt in winkelcentrum Hof van Spaland op 1 oktober 

Deelname door Henk van Ravensbergen en Cor de Vette. Doel; PR en vergroten 

bekendheid met bestaan en aanbod activiteiten. Flyers werden uitgedeeld aan 

geïnteresseerden. 

Kerst-inn op 17 december 

Het mocht weer…dus organiseerden we als bestuur weer de jaarlijkse kerst-inn, 

inclusief kerstversiering, hapjes en drankjes voor ‘alle helpende handen’ die klaar 

staan voor onze deelnemers. 
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Plan ‘Joppelaan’ 

Op het moment van schrijven is het standpunt van de gemeente gewijzigd, ook 

vanwege de plannen van Prorail m.b.t. de spoorlijn. 

Het plan is nu breder besproken met de Historische Vereniging Schiedam en de 

Vereniging Midden Delfland. Wordt vervolgd.  

 

Overleg met Klik op 7-2; 

Kennismaking en uitruil kennis. Wat kan Klik voor de Werf betekenen? 

Aantal verhuringen 

In De zaal van de Werf is 20 keer verhuurd in 2022 aan deelnemers en niet-

deelnemers. 

Bestuur 

In juni 2022 is er geen wisseling binnen het bestuur. 

In 2022 zijn er 10 bestuursvergaderingen geweest. 

Daarnaast was er in december nog een beleidsdag. Tijdens deze dag was er wat 

meer tijd voor onderwerpen als :                                                                                    

- de financiële positie en de meerjarenverwachting .                                                     

- de toekomst mét de daarbij horende kansen en bedreigingen                                       

- de inzet/inbreng in het VN-doelen-plan in samenwerking met Lyceum 

Schravenland.  

Kort overzicht van besproken onderwerpen tijdens de bestuursvergaderingen 

van 2022: 

12-1-2022: 

Jaarrekening, jaarverslag, begroting, onderhoudsplan en onderhoudsbegroting, 

activiteiten-jaarplan, huishoudelijk reglement, beleidsplan, sleutelprocedure, Corona-

situatie, ontwikkelingen Plan Joppelaan, subsidie gemeente, Stedin, AED-training, 

PR. 

26-1-2022: 

Nieuwe Coronaregels en consequenties voor De Werf 

25-2-2022: 

Jaarstukken, Corona, Oranjefonds, verhuuraanvragen, PR, voorbereiden info-avond 

deelnemers. 

13-4-2022 

Corona en consequenties op aantal deelnemers, gebouw, beheer, schoonmaak, 

inkoop en sleutelprocedure, samenwerking andere sociale partners. 
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25-5-2022 

Beleidsplan, overleg Laurentius, verhuurverzoeken, info-avond deelnemers, subsidie. 

27-6-2022 

Verhuur-verzoeken, ontwikkelingen plan Joppelaan, VN wereldplan 17 doelen, 

terugblik coördinatoren overleg op 11 mei, verplaatsen deelnemersavond i.v.m. 

geringe reacties, subsidieaanvragen wijkbudget en Oranjefonds. 

17-8-2022 

Burenrelaties, voorbereiding nieuw seizoen, voorbereiding beleidsdag, deelname 

Krachtmarkt, verhuurverzoeken, gebouw/nieuwe beheerder/ functie-beschrijving/ 

voorbereiding burendag. 

28-9-2022 

Samenwerking, terugmelding uit coördinatoren overleg, terugblik burendag, 

verhuurverzoeken 

9-11-2022 

Half-jaarcijfers, 1e helft 2022, Oranjefonds, NL doet op 10/11 maart 2023, Klik 

‘bedank-acie’, voorbereiding kerst-activiteiten, verhuurverzoeken. 

 

Tot slot vragen wij alle deelnemers mee te denken over de toekomst van de Werf.  

Over zaken zoals bijvoorbeeld; toekomstplannen, verbreden aanbod, werken aan 

verjonging, naamsbekendheid, PR, samenwerking met andere partijen. We horen ze 

graag ! 

 

JL 3-7-2023 

 

 

 

 


